

## LKO-bestyrelsesmøde 15. februar kl. 19.00 (Foreløbig dagsorden)

### Dagsorden

1. Dagsorden og evt. opfølgning på referat fra LKO- møde 18. januar v/Thomas  
**Afbud fra Annette.**
2. Økonomi v/ Elsebeth  
**Der er pt. 16.111,64 kroner på kontoen**
3. Projekt badestrand mv. (der har været et møde med Laurits Adam, projektleder i Klima og Infrastruktur, Vordingborg Kommune v/Thomas  
**Helle og Thomas udarbejder forslag til en projekt-orientering, som skal sendes til Klima/teknik og Kultur/fritids udvalgene for at forankre projektet politisk.**
4. Opsamling vedrørende bosætningsambassadører og kommende tilflytterarrangement. Vi har aftalt følgende:
  - a. Undersøge, om andre lokalfora har behov for kursus i bosætning (Helle har sendt forespørgsel til alle lokalfora)  
**Jungshoved og Vestmøn har svaret. Jungshoved ønsker kurser. Vestmøn negativ.**
  - b. LKO holder 1-2 fredagsarrangementer for tilflyttere. Hvornår holder vi det næste?  
**Næste arrangement afholdes 3. maj kl 16-17 i forbindelse med fredagsbar i Den Gule stald.**
  - c. VK tilflytterarrangement. LKO skal have brochurer med eller være repræsenteret 13/4.  
**Thomas udarbejder folder + flyer, som skal reklamere for tilflyttermødet den 3. maj. Annette sender tekst til flyer til Thomas.**
  - d. Helle ringer til borgerservice og spørger om tilflyttere. Er gjort. Der var ingen hjælp. Har skrevet til Pernille Bertram
  - e. Besked til Dorthe og Jytte om ambassadører – hvad opgaven evt. indebærer.  
**Bestyrelsen er ambassadør og arrangør af fredagsmøderne. Dorthe og Jytte og andre interesserede borgere kan deltage i tilflytter-fredagene og de kommunale kurser.**
5. Generalforsamling 18. april (Thomas, Bo og Annette og Anna (suppleant) er på valg). Skal vi forberede noget allerede nu?  
**Annette stiller ikke op. Anna vil gerne rykke ind i bestyrelsen. Vi kommer til at mangle suppleanter. Alle prøver at finde emner og melder tilbage til Helle.  
Forslag til formandens beretning drøftes på næste møde den 21. marts. Indkaldelse inden 1. april (Thomas).  
Dirigent Torben Månsson.**
6. Netværket for lokalfora planlægger et fælles dialogmøde 23/5. Det skal afholdes i Den Gule Stald. Stege Lokalforum sørger for kontakten med politikere og lign. LKO sørger for lokale og drikkevarer (betales i fællesskab) v/Helle  
**Der blev foreslået forskellige input til dialogmødets dagsorden. Helle sender dem videre til Stege Lokalforum.**
7. Oprydning på stranden og strandstien v/?  
**Helle efterspørger en tidsplan for genopretning af stierne i Vej og Park.**

8. Forslag om reparationscafé v/ Annette
9. Nyt fra det politiske (info fra hver af os, der følger et stående udvalg)
10. Orienteringspunkter
  - a. Der blev afholdt møde i netværket af lokalfora 1. feb. Referat vedhæftet
  - b. Spørgeskema fra VK om brug af fritidsfaciliteter. Vi har svaret og LKO skulle ikke formidle videre (var et spørgsmål sidste møde)
  - c. Vi har besluttet at sætte os på dialogmøde 19. november. Der er et skema, vi skal udfylde, det er ikke kommet endnu
  - d. LKO- mødet i marts skal nok flyttes en halv time, da der er varmerestue samtidig.
  - e. Udhængsskabet ved Købmanden

***Der er indkøbt et nyt skab, som kan indpasses under Butikshusets sponsurvæg . Skabet bør være forbeholdt LKO og Café Den Gule Stald som før.***

11. Næste møde **21. marts kl. 19**

12. EVT.

***Helle spørger til kommunens svar på beskyldningerne om ulovligheder i forbindelse med oprettelsen af LKO fra Kaj Flinta.***

***Referent: Thomas***